

吉隆坡 / 大阪

(机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场,乘搭国际航班飞往日本-大阪。抵达 后,入住酒店。

住宿:关西空港酒店或同级(当地4星级酒店)

大阪 / 和歌山

早餐后,前往和歌山游览**黑潮市场**,是关西最老牌的生鲜集市 有将近17年的历史,依照60年代日本市场的风格布置,是关 西地区有名的海鲜市场。这里简直称得上是一座海鲜博物馆, 从九州岛到北海道,全日本各地各种各样的海鲜产品琳琅满目 令人垂涎。每天会在这里进行3次定时的**金枪鱼解体秃**。只 凭一把刀,巨大的金枪鱼,转瞬间便被干净利落地肢解完毕, 整个过程,精彩漂亮。接着游览三段壁洞窟,这里曾是附近航 行的渔夫们所恐惧的海盗"多贺丸"的隐藏地。这里高達50公 尺~60公尺的懸崖峭壁,南北方向綿延約2公里持續不斷的「三 段壁」,整體看來有如突出海上的屏風,十分壯觀。波濤洶湧 的海浪拍打著千仞峭壁時,氣勢磅礡、雄偉壯觀,不論在聲音 或視覺上都非常震撼,正是「三段壁」最吸引人之處。然后前 往梅干工厂,了解梅干的制作过程。

住宿:和歌山大和皇家温泉酒店或同级(当地4星级酒店)

和歌山 / 京都 / 大阪 (早午晚) 早餐后,前往京都游览清水寺(台门票),供奉千手观音, 1994年列名至世界文化遗产中。接着游览伏见稻荷大社,以寺 内的千本鸟居而闻名。主要祀奉稻荷神,自古以来就是农业与 商业的神明。毕后游览鹿苑寺(呂门票),因为舍利殿的外墙 以金箔装饰, 所以又被称为金阁寺。1994年被指定为世界文化 遗产的重要历史建筑。然后前往**岗山竹林**,岚山以赏<mark>枫叶(秋</mark> 季)和樱花(春季)而知名。竹林小道是一条100米长的竹林 隧道,小径旁长满参天野宫竹。接着外观**渡曰桥**,因形似弯弯 的月亮而得此名。毕后, 出发前往大阪。

住宿:大阪广场酒店或同级(当地4星级酒店)

- *以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整*
- *倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代*
- *在主要节日、商业展览、旅游旺季期间,住宿酒店可能需安排在另-

*见证灾难-地震博物馆

*干本鸟居-伏见稻荷大社

*竹林隧道-岗山竹林

*鲔鱼解体秀-黑潮市场

天四第 大阪 早餐后,全日自由活动。

(早)

(您可参加自费项目,15000日元/人,前往奈良一日游+日本和风午 餐:游览**东大寺[含门票]**又称大华严寺,是日本寺院的总寺,752 年圣武天皇为了祀奉大佛而建的,被列入了世界文化遗产,寺内的大 佛殿是世界上最大的木造古建筑,殿内供奉着一尊16米高的卢舍那佛 像,是世界上最大的青铜佛像。毕后,前往**鹿公园**,这里还有极富灵 性的鹿群,见到游人手上有鹿饼会主动走来,喂食萌萌哒的小鹿也是 游客到此的一大乐趣。过后,将安排**茶道体验〔含门票〕**。过后,前 往游览建于1300多年前的春日大社[含门票],是奈良的守护神社, 这里是日本全国各处的春日神社的总部,是日本的三大神社之一。这 里依然保留着每隔20年翻新一次社殿的"式年造替"的制度,每天早 晚都会举行侍奉神佛的仪式,一年举行多达1000回的祭典活动。)

住宿:大阪广场酒店或同级(当地4星级酒店)

大阪 / 神戸 / 吉隆坡 第五天

早餐后,游览**黑门市场**,明治末期前曾有一座叫圆名寺的大寺 庙, 东北边的黑色大门又特别出名, 所以被称为黑门市场。过 后,将游览大阪市最热闹的地区,**心斋桥购物街**和**道顿崛美段 街**。毕后,前往神户游览**昍Г海峡大桥**。它跨越明石海峡,上 层为公路、下层供铁道使用。接着游览**地震纪念馆**,建于2002 年,为了纪念悲惨的灾难并对游客进行地震和防灾教育。毕后 前往**酒造博物馆**,将旧酒窖原封不动地作为资料馆,将早期酿 酒方法在一种高度真实的氛围中呈现出来。游毕,送往机场乘 搭班机,带着美好回忆返回温馨家园。

第六天 抵达吉隆坡 (机上用餐)

早上抵达吉隆坡。

出发日期

联系方式

价格



KUALA LUMPUR / OSAKA

Japan style shabu shabu

(MOB)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to Japan - Tokyo. Upon arrival, check in hotel. Hotel: Kansai Airport Hotel or similar (Local 4stars hotel)

D2 OSAKA / WAKAYAMA (BD)

After breakfast, proceed to Wakayama visit to Kuroshio Market, Kuroshio Market is located in Marina City, where tuna cutting shows are held three times a day. Watch in awe as a giant tuna is skillfully cut right in front of your eyes! Kuroshio Market is also home to many fresh seafood restaurants and souvenir shops with a wide selection of local products. Continue visit to **Sandanbeki Cave**, it was the hidden cave for a famous pirate called Tagamaru. Then visit to Dried Plum **Factory**, understanding the dried plum making process.

Hotel: Wakayama Daiwa Royal Hot Spring Hotel or similar (Local 4stars hotel)

D3 WAKAYAMA / KYOTO / OSAKA (BLD)

After breakfast, proceed to Kvoto visit to **Kiyomizu Temple (entrance** included), worship the Avalokitesvara and been listed in the UNESCO World Cultural Heritage in 1994. Continue visit to **Fushimi Inari Shrine**, famous with "Senbontorii" and worship the Ukanomitamanokami, the god of agriculture and commerce. Then visit to Rokuon Temple (entrance included),, also known as "Kinkaku Temple" because Relic Temple is decorated with gold foil. In 1994 it was listed in the UNESCO World Cultural Heritage, After that, visit to Arashiyama Bamboo Forest, Arashiyama is famous with Maple (autumn) and Sakura (spring). A "Bamboo Tunnel" is a 100 meters long trail with the side full of Nonomiya Bamboo. Continue sightseeing Togetsu Bridge, the name come from the curved moon shape. After that, proceed to Osaka

Hotel: Hotel Plaza Osaka or similar (Local 4stars hotel)

- *The itinerary are subject to the final discretion of the local operator*
- *If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative*

CONTACT

During major events/trade shows/peak season, accommodation may not be in the city mentioned

After breakfast, free at your own leisure for whole day. (You can join optional for Nara day tour + Japanese style lunch, JPY15000/pax: visit to Todaiji temple (entrance included), is one of Japan's most famous and historically significant temples and a landmark of Nara. The temple was constructed in 752 as the head temple of all provincial Buddhist temples of Japan and grew so powerful that the capital was moved from Nara to Nagaoka in 784 in order to lower the temple's influence on government affairs. Then will visit to Nara Park, the park is home to hundreds of freely roaming deer. Considered in Shinto to be messengers of the gods, Nara's nearly 1200 deer have become a symbol of the city and have even been designated as a natural treasure. After this will experience Japanese Cultural Chado (entrance included). After this, visit to Kasuga Taisha (entrance included), is Nara's most celebrated shrine. It was established at the same time as the capital and is dedicated to the deity responsible for the protection of the city.

Hotel: Hotel Plaza Osaka or similar (Local 4stars hotel)

OSAKA/ KOBE/ KUALA LUMPUR **D**5

(BL)

After breakfast, visit to Kuromon Market. There was once a temple called Emmeiji and the black gate of the temple is very famous, so people called Kuromon Market (Black Gate Market). Then will proceed to Shinsaibashi, is the largest shopping area in Osaka where many boutiques and specialty shops are gathered. There are also many restaurants in **Dotombori**, where you can enjoy the Japanese food as well as a wide variety of tastes from all over the world. After that, proceed to Kobe visit to Akashi Bridge, it is across the Akashi Strait, the upper is road, while the lower is the railway. Continue visit to Earthquake Museum, built in 2002 to commemorate the tragic of earthquake and as a prevention education for tourists. Then visit to **Sake Museum**, used the old brew house converted into the museum to give a highly realistic atmosphere to display the early sake brewing methods. After that, proceed to airport for check in flight back to Kuala Lumpur.

ARRIVE KUALA LUMPUR

(MOB)

Arrive Kuala Lumpur in the morning.

PRICE DEPARTURE DATE